
Z Á P I S č. 3 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 4. 5. 2022  

 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Emil Vodák, Dominik Liberda, Jan Malysa, Romana 
Grosičová, Gabriela Paděrová 

           
Hosté Iva Peitlová, Rostislav Brokeš,  
 
Nepřítomen Jan Vrba 

 

Program: 
 

1. Úvod 

Úvodního slova a přivítání členů se ujala předsedkyně komise p. Hana Sekotová. 
Úvodem představila program a jeho pozměněný harmonogram kvůli časovým 
dispozicím dalších účastníků a hostů. S pozměněným časovým sledem všichni účastníci 
souhlasili. Kvůli nemoci se z účasti na komisi omluvil p. Vrba.  

 

2. Dotační programy 
 

Tajemník s vedoucí Odboru školství, kultury a sportu představili komisi návrh 
rozdělení dotací za odbor s konkrétními připomínkami a odůvodněním k jednotlivým 
žádostem. Po prostudování všech žádostí a diskuzí komise souhlasila s návrhem odboru 
s dodatečným zvýšením navrhované částky u žádosti  FREESTYLE WEEKEND, kdy 
komise navýšila navrhovanou dotaci na 25.000,- Kč. 

 
Tajemník podal návrh tématu na následné setkání komise, kdy členové komise 

souhlasili s konzultací nad koeficienty, zněním žádostí a případným zapracováním změn 
do následujícího kalendářního roku.  
  
 

3. Aktualizace koncepce sportu  

- SWOT analýza– komise se shodla na vyřazení neaktuálních bodů v analýze a 
doplnila body chybějící a aktuální.  

- P. Macík představil komisi webový odkaz: SPORTOVISTEJESENIK.CZ. Komise 
webovou prezentaci kladně ohodnotila a doporučila umístit její odkaz na 
Webech: města Jeseník, OŠKS, Vzdělávání Jesenicko a dalších informačních 
portálech města.  

- Komise pro lepší propagaci a využitelnosti sportovišť veřejností doporučila 
umístit na web otvírací dobu jednotlivých hřišť a sportovišť. Zároveň jako 
užitečné pro propagaci vidí komise v umístění seznamu jednotlivých sportovišť 
na výše zmíněném webu. 



- Komise doplnila a aktualizovala seznam klubů a organizací zabývajících se 
sportovní činností.  

Dalším bodem pro následující jednání bude doplnění a aktualizace sportovišť. 
Tajemník zašle před jednáním seznam k případnému doplnění či aktualizaci.  

 

4. MAP Jesenicko III 
 

V rámci projektu bude aktuálně probíhat plánování aktivit na další školní roky. 
Pracovní skupiny zpracovaly návrhy, které se budou zasílat na školy, a ty mají možnost 
se přihlašovat. 

 
Dotaz na vedoucí odboru ohledně možného financování prevence na školách. 

Aktuálně si na určité programy děti přispívají, či je škola dotuje z jiných programů. P. 
Peitlová popsala možné zapojení tohoto tématu do místního akčního plánu na další 
období.   

 
Odbor školství připravuje další akce pro děti. Dne 5.5.2023 to bude závěrečné 

vyhlášení akce „Pohádky z baťůžku“.  Vyhlášení proběhne v místním kině a zapojené děti 
z mateřských škol budou odměněny. Pro všechny je připraveno promítání pohádek. 

 
Další připravovanou akcí je Olympiáda pro MŠ dne 7. 6. na sportovním hřišti na ul. 

Nábřežní při ZŠ Jeseník. Přihlášeno je 14 školek. P. Malysa požádal o zaslání 
informačních podkladů. 

 

5. Stanovení termínu dalšího jednání 
 

Komise se shodla na dalším termínu jednání dne 29. 8. v 15:30 opětovně v projektové 

místnosti v budově IPOS.  

 

6. Různé 
6.1. Areál za podjezdem -  p. Brokeš popsal již zakreslené finální trasy. 

Aktuálně dokončuje p. Koutecká biologický průzkum. Zainteresované organizace 
začnou připravovat podklady k žádostem o dotace.  

6.2. Burza sportovních klubů – přípravu převzal p. Brokeš pod městem 
Jeseník. Schůzka k realizaci proběhne 16. 5. v 15:00 v divadle. Předběžný termín 
akce 27. 8. Členové komise diskutovali o změně termínu konání akce na konec 
školního roku. Letos plánují organizátoři změny, kdy chtějí konání přemístit na 
multifunkční hřiště ve spojení s halou. Rádi by také propojili akci ve spolupráci 
se základními školami. 

6.3. Multifunkční hřiště – K situaci ohledně multifunkčního hřiště se 
vyjádřil p. Macík. Popsal závady, se kterými se hřiště během sezony potýkalo. Ty 
se již podařilo všechny definovat a již probíhá diskuze nad jednotlivými návrhy 
řešení. Jako jedna z přijatelných forem se jeví zhotovení betonové základové 
desky.  

6.4. Dětská skupina (Dukelská) – byla podána žádost o dotaci na 

rekonstrukci budovy. V budově by měly být umístěny 2 dětské skupiny dětí od 1. 

roku, uvedla p. Peitlová.  
6.5. Rekonstrukce školní budovy Kalvodova – žádost o dotaci z IROP 

prošla formálními náležitostmi a kritérii přijatelnosti. Probíhá příprava právního aktu.  



6.6. Dětské dopravní hřiště – p. Peitlová informovala členy komise o 
schválení dotace z Olomouckého kraje na zhotovení přístřešku na dopravním 
hřišti. Město obdrží cca 400 tis. Kč, realizace by měla být v průběhu prázdnin. 

 

7. Závěr 
 

Usnesení: 
 
Dotační komise doporučuje radě města schválit poskytnutí dotací z rozpočtu 
města na rok 2023 žadatelům v částkách uvedených v tabulkových přílohách. 

 
 

 
V Jeseníku dne 4. 5. 2023 
Zapsal: David Koukal      
       Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


